

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第 21 / 22-67 號)

有關家長會安排事宜

敬啟者：

本校於 2022 年 7 月 15 日 (星期五) 在宣道會錦繡堂禮堂舉行本年度家長會，是次家長會主要目的是讓家長了解本校未來發展方向，包括校本課程最新發展及行政架構等。另也可加強家長與幼稚園溝通和聯繫，藉此促進家校合作，現特函誠邀各級家長踴躍出席。

「家長會」詳情分述如下：

日期：2022 年 7 月 15 日 (星期五)

時間：晚上七時半至九時正

地點：宣道會錦繡堂禮堂

對象：全校學生家長

內容：

1. 校監致辭
2. 2022 至 2023 年學校未來發展
3. 問答環節

各家長如蒙出席，懇請於 2022 年 7 月 8 日 (星期五) 前填妥回條 (包括出席人數，出席者姓名及填妥的問卷)，一併交回班主任。問卷之目的是期望收集家長對幼稚園的整體意見，在家長會上作交流。

此致
各級家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 林琮美 啟
林琮美

2022 年 6 月 29 日

回 條

敬覆者：

本人為 _____ (_____) 之家長， 出席 / 未能出席
貴校 2022 年 7 月 15 日 (星期五) 晚上七時半於宣道會錦繡堂禮堂舉行之家長會。
出席人數 _____ 位。姓名： _____ 、 _____ 。

此 覆

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校

家長簽署： _____ 日 期： _____

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-67)
"Parent Meeting "

29th June, 2022

Dear Parents :

Our school is scheduled to hold this year's "Parent Meeting " on 15th July, 2022 (Friday) in Fairview Park Alliance Church Hall. The main purpose of the parent meeting is to let parents understand the future development direction of the school, including the latest school-based curriculum development and administrative structure. In addition, "Parent Meeting " will strengthen communication and contact between parents and kindergartens to promote home-school cooperation. We hereby invite parents from all classes to attend.

The details of the " Parent Meeting " are as follows:

Date: 15th July, 2022 (Friday)

Time: 7:30PM to 9:00PM

Venue: Fairview Park Alliance Church Hall

Target: Parents of all students in the school

Content:

1. Supervisor's speech
2. Future development of the school from 2022 to 2023
3. Q&A section

If parents attend, please fill in the reply slip (including the number of attendees, the names of attendees and the completed questionnaire) before 8th July, 2022 (Friday), and return them to the class teacher. The purpose of the questionnaire is to collect parents' overall opinions on kindergartens and exchange them in parent meetings.

Yours sincerely,



Helen Lam
Lam King Mei Helen
The Principal



Reply slip

To: C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School

I am parent of _____(_____), **able / unable** to participate the "Parent Meeting " at 7:30 P.M. on 15th July, 2022 (Friday) in the Fairview Hall of the Alliance Church. Attendance name: _____, _____.

Parent's Signature: _____

Date: _____

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校

2022年7月15日(星期五)家長會問卷

1. 家長對於幼稚園未來發展在校務優化上之具體建議。

2. 家長對於幼稚園家校溝通之具體建議。

3. 家長對於幼稚園教師團隊在教學上優化之具體建議或對現任教師團隊之讚賞。

4. 其他意見：

學生姓名：_____ 班別：_____

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School
15th July, 2022 (Friday) "Parent Meeting "Questionnaire

1. Parents' specific suggestions on optimizing school affairs for the future development of kindergartens.

2. Parents' specific suggestions of Kindergarten home-school communication.

3. Parents' specific suggestions for optimizing the teaching of the kindergarten teacher team or their appreciation to the current teacher team.

4. Other opinions :

Student Name : _____ Class : _____